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	قرار الشريك المؤسس
لشركة
(اسم الشركة)
بتاريخ
(تاريخ)

	
	

	I, [insert name], do hereby certify that I am the incorporating shareholder of [insert proposed company name] (or any other name approved by ADGM Registration Authority), a company to be incorporated under the applicable regulations and sub-ordinate rules of Abu Dhabi Global Market (the “Company”), and that the resolution set forth below was duly adopted by the incorporating shareholder on [insert date]: 

	أنا، ]الاسم[، أشهد بموجبه بأنني الشريك المؤسس لشركة ]الاسم المقترح للشركة أو أي اسم آخر توافق عليه سلطة التسجيل لسوق أبوظبي العالمي[، وهي شركة سيتم تأسيسها بموجب الأنظمه المعمول بها والقوانين الصادره بموجبها في سوق ابوظبي العالمي ("الشركة")، وأن القرار المبين فيما يلي تم اتخاذه من قبل الشريك المؤسس بتاريخ [التاريخ]: 


	RESOLVED, that the Company be incorporated in the Abu Dhabi Global Market. 

	تقرر ان يتم تأسيس الشركة في سوق أبوظبي العالمي.


	RESOLVED, that [insert name] is hereby appointed and authorised to singly execute all documents and take all necessary and appropriate actions on behalf of the incorporating shareholder to incorporate the Company and is hereby appointed and authorised to execute all documents and take all necessary appropriate actions on behalf of the incorporating shareholder following incorporation.  

	تقرر أن يتم بموجبه تعيين [الاسم] وتفويضه منفردا بتوقيع كافة المستندات وباتخاذ كافة الإجراءات اللازمة والمناسبة نيابة عن الشريك المؤسس لتأسيس الشركة ويتم بموجبه تعيينه وتفويضه لتوقيع كافة المستندات واتخاذ كافة الإجراءات اللازمة والمناسبة نيابة عن الشريك المؤسس بعد التأسيس. 


	RESOLVED, that [insert name] is hereby appointed as director of the Company.

	تقرر أن يتم بموجبه تعيين [الاسم] كمدير للشركة.


	RESOLVED, that the Company duly adopts proposed Articles of Association for the purpose of incorporation of the Company in the Abu Dhabi Global Market.  

	تقرر أن تتخذ الشركة أصولا النظام الأساسي المقترح لأغراض تأسيس الشركة في سوق ابوظبي العالمي. 


	Signature of Incorporating Shareholder  
	توقيع الشريك المؤسس 

	





{insert Incorporating Shareholder name}				
	




]يكتب اسم الشريك المؤسس[




